
 

Dne 20. listopadu 2020 

č. 13/2020 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu Fakulty filozofické 

 

Přítomni 

Mgr. Martin Boček, Ph.D., Mgr. David Fronk, Mgr. Tomáš Hirt, Ph.D., 

Bc. Petr Kačírek, PhDr. Roman Kodet, Ph.D., Mgr. Miloš Kratochvíl, Ph.D.,  

Mgr. Daniel Křížek, Ph.D., PhDr. Ivona Mišterová, Ph.D., PhDr. Vladimír Naxera, Ph.D., 

Mgr. Radek Schuster, Ph.D., Bc. Attila Vatansever 

 

Vedení FF 

PhDr. David Šanc, Ph.D.  

 

Hosté 

 

Omluveni 

PhDr. Helena Horová, Ph.D., PhDr. František Kalvas, Ph.D., Mgr. Tereza Kamišová,  

Mgr. Lukáš Lenk, doc. PhDr. Lukáš Novotný, Ph.D., Mgr. Michal Polák, Ph.D.,  

PhDr. Tereza Šlehoferová, Ph.D., Mgr. et Mgr. Zdeňka Špiclová 

 

 

Program: 

1.  Úvodní slovo vedení 

2.  Zprávy z AS ZČU 

3.  Zprávy ze Studentské komory FF 

4.  Různé 

 

Zasedání AS FF probíhalo dne 20. listopadu 2020 od 13:00 hod. prostřednictvím online 

platformy „google meet“. Senát byl po celou dobu zasedání usnášeníschopný. 

 

V úvodu zasedání předseda dr. Roman Kodet přivítal členy AS FF a členy vedení Fakulty 

filozofické a poté předal slovo panu děkanovi.  

 

1. Úvodní slovo vedení FF 

 

Pan děkan přivítal všechny přítomné a informoval, že v uplynulém období nedošlo na 

univerzitě ani fakultě k žádné zásadní události.  

1.1) V rámci univerzity pokračují práce na strategickém záměru a metodice rozpočtu, které 

jsou předmětem připomínkování řady grémií. S návrhy se fakulta ztotožňuje.  

1.2) Proces akreditace probíhá po dvou liniích: prostřednictvím Národního akreditačního 

úřadu (NAÚ) a Institucionální akreditace, respektive RVH. V obou liniích dochází 

bohužel ke zdržením (např. NAÚ zapomněl projednat návrhy KBS). Totéž se děje  

i v druhém případě, což se týká, např. KSA, KAP a KSS. V důsledku je třeba 

přistoupit ke schvalování podmínek přijímacího řízení na dané programy postupně. 



Lze předpokládat, že k schvalování podmínek přijímacího řízení dojde na 

prosincovém či lednovém zasedání AS, případně per rollam.  

1.3) Co se týče zakončení výuky v zimním semestru tohoto akademického roku, který 

zatím probíhá prostřednictvím distanční výuky, dosud není k dispozici stanovisko 

vedení univerzity. Na fakultě je zatím doporučeno: 

- zkoušet prezenčně v počtu max. 10 osob 

- vypisovat termíny nejdříve v 10:00 a nejpozději v 16:00, aby měli dojíždějící 

studenti možnost dostavit se 

- zkoušet „distančně“, a to ústně nebo na základě esejí (zatím není k dispozici žádný 

„stoprocentní“ nástroj testování online) 

- pokud se student v odůvodněném případě nemůže dostavit osobně na vypsaný 

prezenční termín, je možné zkoušet online 

- vypsat termíny na zkouškové období, tj. v lednu a na začátku února 

- vzhledem ke specifiku programu i studentů je možné zkoušet online v rámci 

programu Sociální práce 

- shrnutí: zkoušet prezenčně nebo distančně ústně nebo prostřednictvím esejí 

Ve čtvrtek 26. listopadu by měla být k dispozici informace od vedení univerzity. 

1.4) V současné době pokračuje příprava strategického záměru fakulty pod vedením 

proděkanky dr. Terezy Šlehoferové. V této souvislosti požádal pan děkan o zaslání 

„hlasu studentů“ paní proděkance. Pan děkan rovněž poděkoval dr. Františku 

Kalvasovi, dr. Radku Schusterovi a dr. Ivoně Mišterové za zaslání podnětů k úkolu 

z předchozího jednání AS, tj. popsat vizi fakulty – jaká by měla být fakulta 

v nadcházejícím období (viz zápis z jednání AS č. 12, bod. 3).  

1.5) Předseda AS dr. Roman Kodet poděkoval panu děkanovi za úvodní slovo a následně 

informoval, že bude možné hlasovat online per rollam. Dále sdělil, že volby do AS 

byly z epidemiologických důvodů odloženy. Volební komise postupovala shodně jako 

na většině fakult. Mandáty stávajících senátorů byly prodlouženy o 120 dnů od 

skončení nouzového stavu. Volby tedy proběhnou později. Dr. Kodet potvrdil, že po 

celou dobu řešení nastalé situace byl v kontaktu s volební komisí. Vše bylo řešeno 

operativně a pružně.  

 

4. Zprávy z AS ZČU 

 

Nová metodika rozpočtu prošla ve spolupráci s Fakultou ekonomickou a vedením univerzity 

proměnou. Na předchozím zasedání AS ZČU se hlasovalo o vstupu ZČU do Obchodní 

komory, byl projednáván statut Fakulty designu a umění Ladislava Sutnara a návrhy delegátů 

do sněmu RVŠ. Za Fakultu filozofickou je delegována dr. Ludmila Dostálová. Současně 

probíhala diskuse strategického záměru univerzity.  

 

5. Zprávy ze Studentské komory AS FF ZČU 

 

Mgr. David Fronk informoval, že dotazy na vizi fakulty v nadcházejícím období byly 

zveřejněny na Facebooku fakulty. Nikdo ze studentů však na výzvy nereagoval. Členové 

studentské komory oslovili studenty také osobně. Z šetření vyplynulo, že studenti vítají 

zvýšení informovanosti a osobní přístup vyučujících. Obojí by mělo pokračovat i nadále 

v budoucnosti. Současně studenti vyjádřili obavu, aby se stav distanční výuky nezměnil na 

trvalý. Pan děkan ujistil, že pokud to samozřejmě dovolí epidemiologická situace, bude výuka 

na fakultě probíhat kontaktně. Pan děkan poděkoval Studentské komoře za spolupráci.  

 

 



6. Různé 

 

V rámci tohoto bodu nebyly vzneseny žádné dotazy.  

 

Dr. Kodet a pan děkan se rozloučili se senátory a popřáli jim mnoho sil do závěru zimního 

semestru.  

 

Následující zasedání AS proběhne dne 11. prosince 2020 od 13:00 pravděpodobně online. 

Předsednictvo AS se sejde 3. prosince 2020 v odpoledních hodinách.  

 

 

Zapsala: PhDr. Ivona Mišterová, Ph.D. 

 

Schválil a doplnil: 

PhDr. Roman Kodet, Ph.D. 

Předseda AS FF 

 

 

V Plzni dne 30. listopadu 2020 


